

Garanciális feltételek:

A Fogyasztók magyarországi vásárlásaira a jogszabályi környezetben alapuló kötelező jótállás vonatkozik. Időtartama a garanciális igény esetén a leszállítás időpontjától számított 2 év. A jótállás a termék olyan hibáira vonatkozik, melyek a gyártás, összeszerelés során, vagy az eredeti alkatrészek rejtett meghibásodása miatt keletkeztek.

Garantiebedingungen:

Für den Endverbraucher gilt eine obligatorische Garantie auf gesetzlicher Basis. Die Dauer des Garantieanspruchs beträgt 2 Jahr ab Lieferdatum. Die Garantie gilt für Mängel am Produkt, die bei der Herstellung, Montage oder aufgrund versteckter Mängel an den Originalteilen entstanden sind. Diese Garantie gilt nicht für Mängel, die durch unsachgemäße Verwendung entstehen.

Warranty:

For the customer a mandatory guarantee applies on a legal basis. The duration of the guarantee period is 2 year from the date of delivery. The warranty apply to defects in the product that may have arisen during the manufacture, assembly process or due to hidden defects in the original parts. This warranty does not apply to defects caused by irregular use.



www.motochargebar.hu



www.chargebar.de



www.motochargebar.com

Magyarországon tervezve és gyártva / Geplant und produziert in Ungarn / Designed and manufactured in Hungary

Email support and info for all language: info@motochargebar.com

Phone support and info: **HU +36 30 721 4559, DE +49 1517 2426029**



*Minden jog fenntartva <https://motochargebar.hu>
*Alle Rechte vorbehalten <https://chargebar.de>
*All rights reserved <https://motochargebar.com>

MCC-120

Szűkítő adapter
Erweiterungsadapter
Reducer adapter

HU
DE
EN

Csomag tartalma:

- Szűkítő adapter 2 db

Packungsinhalt:

- Erweiterungsadapter 2 Stücke

Package contents:

- Reducer adapter 2 pcs



1.

Az adapter és egy kormánykonzol segítségével a készülékek felszerelhetők 12-15 mm átmérőjű csőre.

Mit Hilfe des Adapters und einer Lenkkonsole können die Geräte auf einem Geräteträger-Rohr mit einem Durchmesser von 12-15 mm montiert werden.

Using the adapter and the steering console the device can be mounted on handlebars with a diameter of 12-15 mm.



2.

A készlet csak a két szűkítőt tartalmazza, a kormány konzolt külön kell megvásárolni.

Das Kit enthält nur die beiden Transformer-Bogen, die Lenkkonsole muss separat erworben werden.

The kit only includes the two reducer adapters, the steering console must be purchased separately.